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KULATÝ STŮL SKAV A EDUin
ve čtvrtek 16. června 2016 od 10,00 do 12,00 hod.

 v ZŠ Vodičkova 22, Praha 1,

na téma:

Proč potřebujeme v ČR víceletá gymnázia?

Cílem kulatého stolu je hledat odpovědi na otázky:

• Jakou roli sehrávají víceletá gymnázia ve vzdělávacím systému? 
• Co všechno jejich existence ovlivňuje?  
• Jaké děti na víceletá gymnázia odcházejí?
• Co zde získávají (a o co přicházejí) oproti základní škole? 
• Jak může v systému s víceletými gymnázii fungovat inkluze? 
• Co by se stalo, kdybychom se rozhodli víceletá gymnázia zrušit?  

Pozvaní účastníci panelové diskuze:

• Vít Beran, ředitel ZŠ Kunratice
• Oldřich Botlík, spoluautor projektu Kalibro 
• Hana Chalušová, členka rady Fóra rodičů
• Jiří Kuhn, ředitel Gymnázia Bohumila Hrabala v Nymburce
• Jiří Růžička, ředitel Gymnázia Jana Keplera, Praha
• Jana Straková, výzkumnice, Ústav výzkumu a rozvoje vzdělávání, Univerzita 

Karlova Pedagogická fakulta

Moderuje:

• Bohumil Kartous, EDUin

Technické zabezpečení kulatého stolu zajišťuje:

Informace o kulatých stolech naleznete na adrese: www.skav.cz     a www.eduin.cz. 
Kulaté stoly jsou pořádány zdarma, bez nutnosti předchozí registrace. Kapacita sálu je omezena.

http://www.skav.cz/
http://www.eduin.cz/

